
Kluivert: Myślę, że jesteśmy w stanie wygrać LE
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Justin Kluivert udzielił wywiadów po spotkaniu z Lecce. Odniósł się m.in.

do szans w Lidze Europy. 

Sky Sport

Porównania z ojcem? Był świetnym graczem, ale miał inny profil. Zawsze gram? Tak

i cieszę się z tego, że zagrałem w pięciu meczach od pierwszej minuty. Muszę tak

trzymać i sądzę, że możemy wygrać więcej spotkań. Dziś było ciężko, ale daliśmy

radę. Było ciężko z powodu upału? Tak, było bardzo gorąco. Pierwsza połowa była

niesamowita, a druga nieco lepsza. Czy Smalling jest przydatny? Myślę, że bardzo,

ponieważ silny i szybki. Cieszę się, że jest z nami i pomaga naszej drużynie. Czy

Roma może awansować do LM? W tym roku awans do LM jest kluczowy. Myślę, że

jesteśmy w stanie wygrać LE, damy z siebie wszystko to zrealizować ten cel.

Roma TV

To było bardo ważne zwycięstwo, ponieważ po spotkaniu z Atalantą, którego nie

udało się nam wygrać, ciężko odreagować, ale tym razem udało się nam wygrać.

Zabrało jeszcze czegoś, ale w kolejnym spotkaniu poradzimy sobie lepiej. Jestem

zadowolonych wywalczonych dziś trzech punktów. Grammy co trzy dni, jest ciężko,

ale mamy mocny skład i możemy wygrać każdy mecz. Mój włoski? Powoli staje się

coraz lepszy.
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